
Lesznowola 28.09.2023 

PROTOKÓŁ nr 1 

z inauguracyjnego zebrania RADY RODZICÓW ZSP im. Noblistów Polskich w Lesznowoli 

w roku szkolnym 2023/2024 

1. Powitanie uczestników – Pan Bogumił Pałczak – Dyrektor oraz akceptacja 

porządku spotkania przez wszystkich Uczestników. 

2. Wybór protokolanta: Magdalena Ostrowska-Wójcicka. 

3. Lista obecności –załączona do Protokołu jako Załącznik nr 1. 

4. Wybór Zarządu.  

Pani Patrycja Kluź omówiła w skrócie na czym polega praca Zarządu RR (m.in. 

monitorowanie wpłat, organizacja imprez/wydarzeń, udział w Komisji Socjalnej, 

dyspozycyjność, akceptacja wniosków o dofinansowanie). 

W związku z faktem, iż pełniąca obowiązki skarbnika Pani Beata Pietroń nie może 

już być członkiem RR, z uwagi iż Jej syn ukończył klasę 8, a Pani Magdalena 

Muchowska z powodów osobistych zrezygnowała z funkcji członka Zarządu odbyły 

się wybory nowych członków Zarządu. Zostały zaproponowane kandydatury Pani 

Marzeny Mazurkiewicz oraz Agnieszki  Boguszewskiej. Poprzez aklamację 

wszystkich Przedstawicieli RR przyjęto jawny porządek głosowania.  

Zarząd w składzie: Patrycja Kluź, Magdalena Ostrowska -Wójcicka, Marzena 

Mazurkiewicz, Agnieszka Boguszewska został wybrany poprzez aklamację 

przedstawicieli RR obecnych na spotkaniu.  

5. Poprzez aklamację wszystkich Przedstawicieli RR przyjęto Komisję Rewizyjną w 

składzie: Rafał Laskus, Paulina Łukasiewicz, Marta Zowsik. 

6. Pani  Iwona Kula przedstawiła założenia Programu Wychowawczo-profilaktycznego 

SZP w Lesznowoli na  lata 2023/2024 (Załącznik 2). Wskazała, iż dokument został 

opracowany w oparciu o diagnozę w zakresie występujących w środowisku 

szkolnym potrzeb rozwojowych uczniów, w tym czynników chroniących i 

czynników ryzyka.  

Program wychowawczo-profilaktyczny SZP w Lesznowoli na  lata 2023/2024 został 

zatwierdzony  w głosowaniu nad uchwałą przez wszystkich członków RR obecnych 

na spotkaniu. 

Pani Agata Kacprzak- Kołakowska – Z-ca Dyrektora nadmieniła, iż powyższy 

program dotyczy tylko klas 1-8, natomiast Zerówki i Oddziały przedszkolne także 

realizują różne zajęcia profilaktyczne dostosowane treścią i przekazem dla 

młodszych dzieci. 

7. Pan Dyrektor opowiedział o Zespole Szkół w Lesznowoli. Wskazał, iż obecnie 

zespół uwzględniając odziały przedszkolne, zerówkę oraz klasy 1-8 liczy 65 

oddziały (1515 dzieci) oraz 197 nauczycieli i 83 osoby obsługi (w tym 

administracyjnej). Dyrektor wyjaśnił także, iż ZSP funkcjonuje w 4 budynkach.  



8. Pan Dyrektor przedstawił Plan finansowy szkoły na 2022/2023 rok. Plan opiewa na 

kwotę ok 42 mln PLN. Wskazał między innymi, iż w dużej mierze plan obejmuje 

wynagrodzenia nauczycieli. Ponadto uwzględnia: prace remontowe, opłaty za 

energię i gaz, zakupy i pomoce do szkoły. Dyrektor wskazał, iż subwencja 

oświatowa, pozwala na pokrycie 60% budżetu oświaty Gminy Lesznowola. 

Wszyscy Przedstawiciele RR obecni na spotkaniu w głosowaniu wyrazili pozytywną 

opinię dla przedmiotowego planu. 

9. Pan Dyrektor przedstawił rozplanowanie dni wolnych „Dyrektorskich” w 

nadchodzącym roku 2023/2024 (2,3 listopad 2023,  29,30 kwiecień 2024, 2 maj 

2024, 14-16 maja 2024) co zostało przyjęte poprzez aklamację przedstawicieli RR 

obecnych na spotkaniu. 

10. Pani Patrycja Kluź podsumowała czerwcowy piknik i podziękowała osobom 

biorącym udział w ich organizacji.  Wskazała także inicjatywy RR, których 

planowane  jest zorganizowanie kiermasz bożonarodzeniowy, piknik letni.  

Pani Patrycja podziękowała także Pani Ewelinie Małkińskiej za pozyskanie dla RR 

kwoty 1800 PLN z Sołectwa Starej Iwicznej. 

11. Sprawy różne: 

• Przedstawiciele RR zwracali uwagę na coraz bardziej powszechny problem 

depresji, samobójstw, samookaleczeń wśród dzieci i młodzieży z prośbą o 

szczególne pochylenie się w ZSP nad tematem. Rodzice wskazywali na problem iż 

oceny są wyznacznikiem postrzegania dzieci przez rodziców. Zwracali także uwagę 

na nadmierną ilość sprawdzianów w jednym czasie oraz nagromadzenie ich po 

długich weekendach. Dyrektor obiecał jeszcze raz uczulić Nauczycieli w 

powyższych kwestiach. 

• Pan Dyrektor wskazał, że będzie wydawał zgody tylko na wycieczki przyrodniczo-

krajoznawcze a nie tzw. Zielone Szkoły – ze względów bezpieczeństwa uczniów. 

• Dyrekcja oraz Zarząd RR potwierdzili iż dofinansowanie wycieczek będzie się 

odbywało zgodnie Regulaminem przyznawania wsparcia socjalnego dla ucznia 

Zespołu Szkolno- Przedszkolnego im. Noblistów Polskich  w Lesznowoli  w postaci 

dofinansowania kosztów wycieczki klasowej ze środków Rady Rodziców, który jest 

zamieszczony na stronie ZSP.  

• Pan Dyrektor w odpowiedzi na pytanie Przedstawicielki RR nadmienił, iż szkoła 

boryka się z problemami kadrowymi (10 osób), w szczególności pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej, nauczycieli wspomagających. 

• Został poruszony przez Przedstawicielkę RR temat dofinasowania Konkursów np. 

Kangurek przez Rodziców. Pan Dyrektor wskazał, że wiele lat temu Zarząd RR 

podjął decyzję o braku dofinansowania tego typu inicjatyw z funduszy RR. Temat 

do omówienia na kolejny zebraniu RR. 

• Przedstawiciele RR poruszyli problem autobusów szkolnych, które kursują 

niezgodnie z harmonogramem oraz są przepełnione. Dyrektor obiecał ponownie 

omówić temat z prezesem firmy przewozowej. Doradził także, aby w przypadku 



takiego zdarzenia z uwagi na bezpieczeństwo dzieci, rodzice na bieżąco 

informowali np. policję. 

• Dyrektor obiecał wyjaśnić kwestię zwalniania dzieci z pojedynczych lekcji przez 

rodziców (dot. sytuacji, gdy dziecko jest w szkole) i obowiązku wysyłania maili 

przez rodziców na dwa adresy mailowe Pracowników Sekretariatu. 

• Dyrektor potwierdził, iż nie planuje zmieniać Wychowawstwa w kl IH. 

• Na prośbę jednej z Przedstawicielek RR Dyrektor wskazał, iż w przypadkach 

przemocy w klasach należy kontaktować się bezpośrednio z Nim przez sekretariat. 

Należy także informować wychowawcę, aby szkoła mogła podjąć środki 

zapobiegawcze (pomoc psychologiczna itp.) 

• Na prośbę jednej z Przedstawicielek RR Dyrektor obiecał sprawdzić kwestię 

możliwości wydawania uczniom obiadów na wynos. Ponadto wskazał że w 

związku z kalkulacją kosztów została obniżona kwota posiłków do wysokości 7,50 

PLN/obiad.  

12. Kolejne zebranie RR zaplanowane na koniec października br. 

 

 

 

Protokolant: Magdalena Ostrowska-Wójcicka (kl 8 c) 

 

 

 


